
Seniorbofællesskabet Hjorteparken 
Fællesmøde nr. 11 

 
 
 
 
Dato: 22. februar 2022  Sted: Fælleshuset  Kl. 19:00 
 
Referent: Jette 

 
 

Dagsorden / Referat 
 

1. Fællessang, vi synger en sang fra højskolesangbogen.  
Det blev linedanser 

 
2. Velkomst nye beboere 

Bjarne bød hjertelig velkommen til Anette og Torben 
 
Valg af referent 
 

3. Godkendelse af dagsorden. 
Godkendt 
 

4. Godkendelse af referat fra seneste Fællesmøde nr. 10 fra den 1.11.2021  
Godkendt 
 

5. Orientering fra bestyrelsen 
1. Formandens beretning om den nye bestyrelses arbejde siden tiltrædelsen den 

14.9.2021. 
2. Status vedr. Hjorteparkens økonomi. 
3. Status vedr. råderetsbestemmelser. 
4. Status vedr. 1 års gennemgang Skjøde 
5. Status vedr. arbejdet i OG (Den Overordnede grundejerforening) 
6. Orientering og status vedr. Elektronisk Måleraflæsning i Hjorteparken. 
7. Nyt om udvalg og grupper. 
8. Orientering om flere datoer for afholdelse af fællesmøder 1. halvår 2022 

Alle Bjarne´s slides er vedhæftet referatet. 

Ad.5.2 Arne orienterede om vores økonomi og konti. Arne har som kasserer fået et 

rådighedsbeløb på 20000 kr. så han kan udbetale beboeres udlæg for Hjorteparken 
i løbet af 1 til 2 dage. DAB posterer derefter udgifterne på de rigtige konti, det skal 
gerne munde ud i, at vi ender med et rimeligt antal konti, og at det bliver nemmere 
at holde styr på. 



Regnskab for 2021 udsendes så hurtigt det er færdigt fra DAB og inden 
økonomimødet den 14.6.2022.   
Arne oplyste at der pt. er ca. 40000 kr. på beboerkontoen 
Ad. 5.3 Omkring råderet, får vi god hjælp af Martin Juhl og andre eksperter fra DAB 
vedrørende Lovgivning, regler og generel praksis. 
Når udkast til kataloget er færdigt, bliver det sendt ud til bofæller, forud for 
gennemgang og drøftelse på et fællesmøde. På dette møde er det aftalen at bl.a. 
Martin Juul fra DAB vil være til stede for at gennemgå kataloget og svare på 
spørgsmål. Efterfølgende er det planen at kataloget skal vedtages incl. eventuelle 
rettelser som fællesmødet bliver enige om. 
Ad. 4 Skjøde er fortsat ikke kommet i mål med de resterende punkter på 
mangellisten. Den nye beplantning mod Gregersmindestien mangler at blive 
godkendt af kommunen.  
Ad. 5 Omkring OG orienterede Bjarne specielt om vejfonden og asfaltering, da der 
her er nogle problemer omkring økonomien, der arbejdes med disse. OG’s 
generalforsamling er d. 18/05.  
Ad. 6 Der var enighed om, at det er en god ide med fjernaflæsning af vand og 
varme. Der kommer nærmere besked fra Brunata, når de påbegynder arbejdet med 
at forberede installation af udstyr og registrering af målere. 
Ad.7 Teknikgruppen er nu omdøbt til Bygningsgruppen der er opdelt i 3 
undergrupper: 1. Dokumentationsgruppen, 2. Planlægningsgruppen, 3. 
Mestergruppen. Der efterlyses medlemmer til alle Bygningsgruppen undergrupper. 
Ad. 8 Planlagte fællesmøder 30/03, 20/04, 19/05.  
Regnskabsmøde afholdes den 13 juni (Rettelse til Bjarnes Slides på mødet) og 
budgetmøde 29 august. Alle møder starter kl. 19.00. 

 
 

6. Sager til behandling: 
1. Forslag vedr. brug af lokaler i Fælleshus. 

Forslaget vedr. afholdelse af OG’s generalforsamling i fælleshuset hvert andet år blev 
drøftet og vedtaget. Ud af 44 deltagere i Fællesmødet, var der 4 der stemte imod og 
2 der undlod at stemme, resten stemte for.  

 
Bjarne orienterede om at alle gældende krav vedr. udlejning af fælleshuset, herunder 
betaling for leje og rengøring og krav om maks. antal deltagere, som nævnt i det 
vedtagne forslag, skal overholdes. I praksis betyder det at OG forventes at bede om 
forhåndstilmelding til generalforsamlingen for at sikre sig at kravet kan overholdes. 
Alternativt må OG finde et andet mødelokale. 

 
Forslaget ændrer ikke noget ved at de til enhver tid gældende regler for udlån eller 
leje af Fælleshuset til andre end fællesskabets og bofællers egne private 
arrangementer skal overholdes. Husk at det stadig er Hjorteparken, der udstikker 
reglerne. 

 
 



2. Information og drøftelse vedr. El-lade standere. 
Der er ikke noget konkret ”nyt”, ud over at det forventes at der bliver mere 
efterspørgsel for opladning af El-biler, blandt bofæller i de kommende år.  
Bjarne G, Frank og Jørgen arbejder videre med emnet. 

 
7. PAUSE – 10 minutter 

 
8. Kort orientering fra udvalg og grupper 

1. Fælleshusudvalget 
Vi undersøger stadig, hvad vi kan få op på væggene. 

2. Udeudvalget 
Der har lige været arbejdsweekend vi glæder os til den nye brombærrydder 

3. Visitationsudvalget 
Holder evalueringsmøde d. 28/02 

4. Bygningsgruppen (tidligere Teknikgruppen) søger flere medlemmer 
1. Planlægningsgruppen 
2. Dokumentationsgruppen 
3. Mestergruppen 
Alle undergrupper søger flere medlemmer. Thorben meldte sig til 
Mestergruppen 

5. Fest-og kulturgruppen 
         Melder nye datoer for oplevelser ud, når de er lagt fast 

6. Kældergruppen 
7. Flag gruppen 

Søren meddelte at Flaggruppen hedder Flaglavet. Samtidig meddelte han at 
lavet søger nye medlemmer, min 2-3 

8. Cafegruppen 
                                    Efterlyser flere der har lyst til at bage 

9. Gavekassegruppen 
12 fødselsdage i 2022. Pengene rækker til efter sommerferien, hvorefter der    
kommer ny opkrævning.   

10. Webmaster 
11. Sportsgruppen 

Dato for bordtenniskonkurrence og brætspil mm. udsendt pr. mail. Hanne har 
meldt sig til sportsgruppen og sagt der kommer petanquekonkurrence senere. 

12. Biblioteksklubben NY,  
             Klubben vil oprette en læsegruppe og søger interesserede 

13. Andre / nye grupper?  
Krea gruppen vil lave en hel sy dag og endnu en Make Make dag. Datoer vil 
blive sendt ud pr. mail.  

 
9. Eventuelt -    Ingenting 

 
 
Udsendt 14.2.2022 / BJO 


